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Trafikverkets fritidsförening Gävleborg 

 

 

Protokoll från Årsmöte 2022 
Tid:   Den 10 mars 2022 klockan 16.35 

Plats: Redargatan 18 i Gävle samt via Skype 
 

1. Årsmötets öppnande 
Stina förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 

2. Fråga om mötets behöriga utlysande 
Mötet befanns vara behörigt utlyst. Kallelse skickades ut den 17 februari (3 veckor 
innan årsmötet) och möteshandlingar distribuerades den 3 mars (1 vecka innan). 
  

3. Godkännande av föredragningslista inklusive anmälan av övriga ärenden 
Föredragningslistan godkändes. Ett övrigt ärende anmäldes, se punkt 14. 
 

4. Val av mötesfunktionärer 
a. Ordförande 

Mötet beslutade att utse Henrik Ahlstedt 
b. Sekreterare 

Mötet beslutade att utse Stina Fröjd 
c. Två justerare, tillika rösträknare 

Mötet beslutade att utse Charlotte Lund och Amanda Berglund.  
 

Justering av röstlängd: 10 röstberättigade mötesdeltagare vid räkning. Senare 
under mötet tillkom en röstberättigad mötesdeltagare: Totalt 11 röstberättigade 
mötesdeltagare. Enligt föreningens stadgar har endast Trafikverksanställda 
rösträtt. Medlemmar utan rösträtt har yttrande- och förslagsrätt.  

5. Föreningsstyrelsens verksamhetsberättelse 
Henrik presenterade Verksamhetsberättelse 2021 och berättade om det stora 
antal aktiviteter som bedrivits och det engagemang som medlemmar och styrelse 
visat under året som varit. 
 

6. Revisorernas berättelse inkl. ekonomisk genomgång 
Helena Stropp gjorde en ekonomisk redovisning för 2021, enligt:  
Vid årets början, den 1 januari 2021, fanns 344 644 kr på kontot. 
Intäkter: cirka 513 000 kr (cirka 71 000 kr i medlemsavgifter och cirka 442 000 kr i 
bidrag från Trafikverket). 
Årets aktiviteter, inklusive bidrag för utförda aktiviteter, kostade cirka 570 000 kr.  
Föreningen hade totalt 1251 händelser på kontot och 43 fakturor har betalats. 
Vid årets slut, den 31 december 2021, hade föreningen 556 370 kr på kontot. 
 
Revisorernas berättelse presenterades och godkändes. 
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7. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Mötet beslutade ansvarsfrihet för styrelsen. 
 

8. Propositioner 
Presentation och diskussion av propositioner:  

 Proposition 1: Uppdatering av stadgar baserat på förslag från 
förbundet inkl. Förslag på nya stadgar  

 Proposition 2: Differentierad medlemsavgift för ej Trafikverksanställda 
medlemmar 

Diskussion fördes om både de seniora medlemmarnas avgift samt deras roll i 
styrelsen.  
Mötet valde att gå på de föreslagna propositionerna och dessa röstades igenom.  
 

9. Väckta förslag/motioner till föreningsstyrelsen 
Inga motioner har inkommit. 
 

10. Medlemsavgiftens storlek 
Mötet beslutade att medlemsavgiften för 2023 ska vara oförändrat 150 kronor/år 
för Trafikverksanställd.  
Avgiften för tidigare Trafikverksanställda, dvs. pensionärer/seniorer, höjs från 150 
kr/år till 300 kr/år fr.o.m. 2023. 
Övriga ej Trafikverksanställda betalar 500 kr/år. Önskas däremot medlemskap sent 
på året av denna grupp, efter 1 juli, är medlemsavgiften för resterande del av året 
300 kr. 
 

11. Principer för ersättningar (arvoden och resor) 
Mötet beslutade att ersättningen till medlem som anordnar aktivitet ska vara två 
(2) biobiljetter. Ingen ersättning utgår till styrelsemedlem som anordnar aktivitet.  
Inga förändringar under 2022 för ersättning av resor. 
 

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande året 
Den verksamhetsplan inklusive budget som skapades i september 2021, inför 
verksamhetsåret 2022, presenterades. Mötet godkände verksamhetsplanen för 
2022.  
 

13. Val av föreningsordförande, styrelseledamöter, revisorer och valberedning 
Valberedningen förslag till 2022 års styrelse presenterades. Mötet beslutade att 
godta valberedningens förslag och styrelsens sammansättning för 2022 blir 
således: 

a. Föreningsordförande 
Henrik Ahlstedt   Väljs på 1 år 

b. Ledamöter i styrelsen 
Helena Stropp, IVtmpm  Väljs på 2 år 
Ellinor Höglund, IKTai  Väljs på 2 år 
Amanda Berglund, IVm3  Väljs på 2 år 
Daniel Mossberg, IKTjg  Har 1 år kvar 
Lars Broström, UHtö  Har 1 år kvar 
Stina Fröjd, UHväu  Har 1 år kvar  

http://www.trvff.se/upload/Filer/Gavleborg/2022/Proposition1_2022.pdf
http://www.trvff.se/upload/Filer/Gavleborg/2022/Proposition1_2022.pdf
http://www.trvff.se/upload/Filer/Gavleborg/2022/Proposition1_2022.pdf
http://www.trvff.se/upload/Filer/Gavleborg/2022/Forslag_nya_stadgar.pdf
http://www.trvff.se/upload/Filer/Gavleborg/2022/Proposition2_2022.pdf
http://www.trvff.se/upload/Filer/Gavleborg/2022/Proposition2_2022.pdf
http://www.trvff.se/upload/Filer/Gavleborg/2022/Proposition2_2022.pdf
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c. Styrelsesuppleanter  
Charlotte Lund    
Sibel Pichler, IVtmpm    
Ing-Marie Vestrin, Senior representant  
 

Samtliga styrelsesuppleanter väljs på 1 år. 

d. Revisorer  
Hans-Olov Åström  Väljs på 2 år  
Jens Hjalmarsson  Har 1 år kvar 

e. Revisorssuppleanter 
Gunilla Åberg  Väljs på 1 år 

f. Val till förbundsmötesår, två föreningsrepresentanter samt två 
suppleanter till förbundsmöte 
Inget förbundsmötesår 2022. 

g. Val av två ledamöter till valberedningen varav en sammankallande.  
Maria Vestrin (sammankallande) 
Anna-Pia Lingemyr  

h. Valberedningssuppleant 
Ingrid Hellman 
 

14. Övriga frågor 

  Kommer årskort till Furuvik säljas i år?  
Ja, efter två års uppehåll kommer Furuvik att erbjuda kort och därmed kommer också 

Fritidsföreningen kunna erbjuda medlemmarna. Ansvarig i styrelsen kommer att 

skicka ut inbjudan när erbjudandet är klart. 

  Val av sektioner samt sektionsföreträdare 
Mötet beslutade att styrelsen får uppdraget att välja sektioner, s.k. 
fokusgrupper. 

 
15. Årsmötets avslutande 

 
 
Vid protokollet 
 
Stina Fröjd 
 

 

 
Justerare   Justerare 
 
 
____________________  ____________________ 
Charlotte Lund   Amanda Berglund 


		2022-03-15T07:49:16+0100
	Amanda Berglund


		2022-03-16T13:59:44+0100
	Charlotte Lund




